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Prezydent Miasta Woclawka

dr Marek Wojtkowski

Szanowny Panie Prezydencie,

zwracarn sig z prosb4 o z,;bezpieczente Srodk6w w budzecie miasta wloclawka na

montaz wyswietlaczy czasu; wT4dzenia wskazujqcego uczestnikom ruchu wartosd czasu

pozostajqcego do korica sygnatu Swietlnego, na gl6wnych skrzyzowaniach w miescie, kt6re

posiadaj4 sygnalizacj 9 Swietln4.

Rozwi4zania takie z sukcesem zastosowano w innych miastach ( np. * Toruniu i

Plocku). Najczgsciej do zalet stosowania wySwietlaczy czasu zalicza siE 1. Zmniejszenie

liczby kolizji na skzyzowaniu. 2. Zwigkszenie przepustowoSci skrzy2owania o -10%o, co

pr4pislnvane jest eliminacji zbgdnych op62nieri przy ruszaniu (mniej tzw. ,,gapiostwa"),

moZliwosci wczesniejszego przygotowania sig do jazdy i ruszania z hnii zatqgrrlafi bez

zbgdnej zwloki, gdy zostaje nadany zielony sygnal. 3. Mniej niebezpiecznych przelazd6w na

czerwonym 6wietle. 4. tr-atwiej sz4 oceng sltuacji ruchowej na skrzyzowaniu i st4d latwiejsze

podjgcie decyzjr przez kierowca pojazdu czy moina bezpieczrie ptzejechal, czy nale2y

czekai na kolejn4 zmiang sygnal6w.

Chcialbym nadmienii, ze takie rozwi4zanie jest calkowicie legalne ,,Rozporz4dzenie

Ministra Infrastmktury i Budownictvtaz dnia24 maja 2017 r. zmieniaj4ce rozporz4dzente w

sprawie szczeg6lowych warunk6w technicznych dla znak6w i sygnal6w drogowych oraz

wz4dzehbezpieczefstwa ruchu drogowego i warunk6w ich umieszczania na drogach"
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